

- * Please bring along with your HK Identity Card / Passport / 中國身份證 / 通行證 and report to the Registration Counters (Lift Lobby, 3/F) at least 30 minutes before your session starts.
- * 請帶您的香港身份證 / 護照 / 中國身份證 / 通行證，於遴選時間開始前最少 30 分鐘到登記處（電梯大堂，3 樓）登記。

Guideline for Dress Code / Typhoon and Rainstorm arrangement

Dress code :

- leotard or tight fitting T-shirt/top
- tights, shorts or jazz pants (rolled up)
- soft ballet/dance shoes or bare feet
- hair should be tidy and off the face
- all jewellery should be removed
- **baggy clothes, jeans, skirts and dance sneakers are not permissible**

Typhoon and Rainstorm arrangement :

- If Typhoon Signal No. 1 or 3 or Amber or Red Rainstorm Warning is hoisted , audition will **continue** as usual.
- If Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning is hoisted, audition will be **cancelled** automatically. You will be notified of alternative arrangements.
- If Typhoon Signal No. 8 (or above) or Black Rainstorm Warning is lowered at or before 8 am, audition will **take place as usual**.

服裝/颱風及暴雨安排指引

- 服裝 :
- 緊身舞衣或貼身短袖圓領汗衫
 - 緊身褲、襪褲或爵士舞褲 (請把褲腳捲起)
 - 技巧鞋/芭蕾舞鞋或赤腳
 - 整潔頭髮及須看見面孔
 - 不可配戴任何飾物
 - 不可穿著鬆身衣服、牛仔衫/褲、短裙及舞蹈運動鞋

颱風及暴雨安排 :

- 如天文台懸掛 1 或 3 號颱風訊號或黃或紅雨警告訊號，面試則會**照常**舉行。
- 如天文台懸掛 8 號或(以上)颱風訊號或黑雨警告訊號，面試則會**取消**。你將被通知日後的安排。
- 如天文台於上午 8 時或以前除下 8 號或(以上)颱風訊號或黑雨警告訊號，面試則會**照常**舉行。